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RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

 

 

Protokół Nr XXVIII 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

26 listopada 2020 roku, godz. 14:00 

w trybie zdalnym  
 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecny radny Mirosław Sieniakowski. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie Urszula Baraniecka. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym poprzez wideokonferencję.  

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni dyrektorzy i naczelnicy. 

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 14:00 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XXVIII sesję Rady Powiatu w 

VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad i powitała zebranych radnych.  

 

Na wstępie Przewodnicząca podziękowała radnym za dwa lata współpracy w VI kadencji Rady 

Powiatu oraz Staroście i Zarządowi za sprawne zarządzanie Powiatem.  

Następnie Przewodnicząca poprosiła radnych o przestrzeganie zasady wyłączonych 

mikrofonów i unoszenia ręki w celu zabrania głosu. Przewodnicząca dodała, że radny Ryszard 

Kawczyński zgłosił problem techniczny związany z kamerą, dlatego też będzie zgłaszał chęć zabrania 

głosu słownie.  

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Przewodnicząca poinformowała, że porządek posiedzenia został przesłany wszystkim radnym  

w zawiadomieniach o sesji i zapytała, czy radni chcą zgłosić wnioski o jego zmianę. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

5.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

8. Przedstawienie informacji na temat działalności Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 
Kętrzynie. 

9. Przedstawienie informacji na temat funkcjonowania: 
a) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu; 
b) Szpitala Powiatowego w Kętrzynie.  

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 



 2 

 a)  zmiany Uchwały Nr XXII/186/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 16 kwietnia 2020 r.  
w sprawie przyjęcia do realizacji w 2020 roku zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej  
i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych realizowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

 b) zmian w statucie Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie; 
 c) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego 

obowiązujących w 2021 roku; 
 d) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 
wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2021 roku; 

 e) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”; 

 f) o zamianie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość i szczegółowe 
warunki przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Kętrzyński; 

 g) ustalenia trybu i zasad przyznawania stypendium studentom kształcącym się na uczelni na 
kierunku lekarskim; 

 h) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na bieżącym utrzymaniu 
dróg kategorii powiatowej położonych na terenie miasta Reszel; 

 i) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli 
dochodów i wydatków Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2020 roku; 

 j) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli 
w Powiatowym Centrum Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa; 

 k) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie; 
 l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2020 – 2035; 
 m) zmian w budżecie powiatu na 2020 rok.  

11. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Powiatu w dniu 29 października 2020 r 
12. Zamknięcie XXVIII sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 
 

 Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Ad. pkt  3   

 SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania.  

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 29 października 

do 26 listopada radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2  

do protokołu. Starosta wyjaśnił, że skupi się na najważniejszych działaniach Zarządu i omówił 

następujące kwestie: 

 w zakresie zadań dotyczących Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji, Zarząd 

Powiatu powołał kilka komisji odbiorowych do odebrania inwestycji powiatowych, 

między innymi dróg na odcinku Sępopol – Glitajny - etap I, odcinka drogi powiatowej w 

Dłużcu Wielkim, ulicy Pieniężnego w Reszlu, odcinka drogi powiatowej w Gminie 

Srokowo tj. Lesieniec – Silec. Zarząd Powiatu zapoznał się również z wynikami 

postępowania prowadzonego pn. „Budowa boiska przy Zespole Szkół im. Macieja 

Rataja przy ul. Łukasińskiego 3 w Reszlu” i wybrał najkorzystniejszą ofertę. Starosta 

dodał, że wczoraj została podpisana umowa z Wykonawcą tego zadania na łączną 

kwotę 1 243 000 zł, przy dofinansowaniu Ministerstwa Sportu w 50 % kosztów; 

 Zarząd Powiatu wyraził zgodę Burmistrzowi Korsz na zakup materiałów potrzebnych do 
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remontu chodnika dla pieszych w pasie drogi powiatowej – ul. Wileńska  

w Korszach; 

 został przesunięty termin realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i remont 

basenu pływackiego krytego przy ul. Poznańskiej w Kętrzynie.” Starosta powiedział, że 

inwestycja jest już skończona, ale rygor obejmujący pływalnie kryte nie pozwoliłby na 

uruchomienie basenu, a koszty, które Powiat musiałby ponieść na zakup chemii  

i napuszczenie wody są zbyt wysokie, aby następstwem było nieuruchomienie basenu  

w okresie pandemii, stąd decyzja o przedłużeniu terminu odbioru. Starosta zaznaczył, 

że te terminy mieszczą się w czasie realizacji przedsięwzięcia; 

 Zarząd Powiatu ogłosił konkurs ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 

powierzenia prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i taki punkt powróci 

również do Gminy Korsze; 

 Zarząd Powiatu na wniosek Domu Pomocy Społecznej w Kętrzynie wyraził zgodę na 

zasilenie konta jednostki w wysokości 391 000 zł na wydatki określone w budżecie. 

Starosta wyjaśnił, że jest to zasilenie konta w ramach posiadanych środków 

budżetowych. Starosta przypomniał, że DPS przez 5 tygodni był objęty kwarantanną, 

ale sytuacja jest już ustabilizowana, a pracownicy pracują w trybie zmianowym. 

Starosta powiedział również, że obecna liczba pensjonariuszy to 73 osoby na 88 miejsc, 

ale w przyszłym tygodniu zostaną podjęte próby przyjęcia nowych podopiecznych po 

spełnieniu wszelkich kryteriów i przy przestrzeganiu rygoru związanego z COVID-19. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wynikiem rachunku zysków i strat Szpitala Powiatowego 

w Kętrzynie na dzień 30 września; 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie przyjęcia projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2021 – 2035 oraz projektu uchwały budżetowej na rok 20201; 

 decyzją Wojewody Warmińsko - Mazurskiego zwiększony został plan dotacji celowej 

dla Powiatu o kwotę 77 000 zł z przeznaczeniem na zakup urządzenia do kompresji 

klatki piersiowej oraz urządzenia USG wraz z monitorem dla zespołu ratownictwa 

medycznego; 

 Zarząd Powiatu na bieżąco nadzoruje i zapoznaje się z etapami realizacji projektu 

geodezyjnego; 

 Zarząd monitoruje i konsultuje sytuację Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 

 Zarząd Powiatu powołał Lokalny Ośrodek Wiedzy i Edukacji, działający w ramach 

Powiatowego Ośrodka Wiedzy i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie; 

 Zarząd Powiatu przyjął szereg sprawozdań organizacji pozarządowych, które 

wykonywały zadania publiczne. 

Ponadto Starosta powiedział, że chce przedstawić kilka informacji nieujętych w sprawozdaniu, 

a mianowicie wczoraj podpisana została umowa na remont boiska przy Zespole Szkół im. Macieja 

Rataja w Reszlu. Starosta dodał, że czeka na podpisanie dwóch umów z samorządem Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego, ponieważ Powiat uzyskał dofinansowanie na modernizację budynku przy 

Zespole Szkół im. Macieja Rataja w Reszlu, podpisana zostanie również umowa na informatyzację 

Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie. Starosta dodał, że podpisał umowę na dofinansowania 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 4   

  ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

  

 Radny Jarosław Pieniak poruszył następujące sprawy: 

1) zapytał czy jest jakieś zainteresowanie i pomysł na wykorzystanie budynku po byłym Specjalnym 
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Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Reszlu. Radny wyjaśnił, że już kilka budynków w Reszlu sprzedano 

i nie zostały one w żaden sposób zagospodarowane; 

2) radny pochwalił Zarząd za podpisanie umowy na remont boiska w Reszlu i dodał, że młodzież będzie 

miała kolejne miejsce do treningów. 

 

 Radny Piotr Soćko zapytał, na jakim etapie obecnie jest realizacja projektu zintegrowanej 

informacji geodezyjno-kartograficznej. 

 

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, na czym miałaby polegać działalność Lokalnego Ośrodka 

Wiedzy i Edukacji. 

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU   

Starosta odnosząc się do pytań radnego Mirosława Bobrowskiego wyjaśnił, że jest to realizacja 

projektu, w którym będą uczestniczyć mieszkańcy Powiatu Kętrzyńskiego. Starosta dodał, że na projekt 

pozyskane zostaną środki zewnętrzne, bez wkładu własnego. 

Następnie Starosta odpowiadając na pytania radnego Jarosława Pieniaka powiedział, że 

również cieszy się z podpisania umowy na remont boiska. Starosta powiedział, że nowa baza sportowa 

będzie przyciągała uczniów do szkoły w Reszlu. Starosta poinformował również, że została podjęta 

próba sprzedaży budynku po Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Reszlu, ponieważ 

nieruchomością nie była zainteresowana Gmina Reszel, a do wykonywania zadań Powiatu w chwili 

obecnej również jest zbędna. Starosta dodał, że trzy podmioty lokalne są zainteresowanie, ale sprzedaż 

nastąpi w postępowaniu. Wyjaśnił, że są to przedsiębiorcy, którzy chcieliby poszerzyć swoją bazę. 

Na pytanie radnego Piotra Soćko, Starosta odpowiedział, że projekt zintegrowanej informacji 

geodezyjno – kartograficznej jest na etapie finalizowania umów i płatności, a cały projekt okazał się 

tańszy o kwotę 1 293 000 zł, a tym samym wkład własny zmniejszył się o 194 000 zł. Starosta 

powiedział, że między innymi założeniami projektu było funkcjonowanie geoportalu, z którego 

skorzystało już prawie 18 000 osób – przedsiębiorcy, administracja publiczna, samorządy oraz 

rzeczoznawcy majątkowi.  

 

Ad. pkt  6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęła interpelacja radnego Piotra Węglarskiego i zapytała, czy radny chciałby 

wypowiedzieć się w tej sprawie (zał. nr 3).  

Radny Piotr Węglarski wyjaśnił, że niejednokrotnie omawiany był problem transportu 

publicznego i dotyczy on przewozów w obrębie powiatu, natomiast problem zaczyna być 

skomplikowany, gdy mają one wykraczać poza teren powiatu, ponieważ wymaga uzgodnień  

i dodatkowych umów. Radny powiedział, że z takim wykluczeniem komunikacyjnym borykają  

się mieszkańcy miasta Reszel, przez co utrudniony jest dojazd do stolicy województwa – Olsztyna. 

Radny powiedział, że likwidacji uległy połączenia autobusowe, a gdyby zostało utworzone połączenie 

kolejowe, podróż z Reszla do Olsztyna trwałaby nie dłużej niż 50 minut w bezpiecznych warunkach. 

Radny wyjaśnił, że inicjatywa ta powstała na skutek rozmów z mieszkańcami Reszla i wierzy, że będzie 

to impuls służący rozwojowi miasta, a przede wszystkim zlikwiduje wykluczenie komunikacyjne, które 

dotknęło miasto.  

 

Radny Ryszard Kawczyński poprosił Starostę o wyjaśnienie wypowiedzi z poprzedniej sesji, 
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zawartej w protokole, a mianowicie o zagrożeniu zaprzepaszczenia dotychczasowej pracy w Szpitalu 

Powiatowym w Kętrzynie przez przekształcenie w szpital jednoimienny, w związku z zaprzestaniem 

wykonywania zabiegów. Ponadto odnosząc się do interpelacji radny powiedział, że rozwiązaniem  

tej sytuacji byłoby zorganizowanie transportu pomiędzy Reszlem a Korszami.  

Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że szpital do tej pory był wielooddziałowy, natomiast  

po przekształceniu będzie to tylko jeden oddział zakaźny, więc jasnym jest, że pozostałe funkcje 

szpitala nie będą realizowane, a obawa polega na tym, że kadra zabezpieczająca oddział chirurgiczny  

i ortopedyczny mogłaby poszukiwać pracy w innych ośrodkach. Starosta wyjaśnił, że dzięki staraniom 

Dyrektora Wojciecha Glinki udało się uzyskać szpital jednoimienny z nadbudową chirurgiczną  

i ortopedyczną, co daje możliwość wykonywania dodatkowych zabiegów.  

 

Ad. pkt 7 

  INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

  

Radny Krzysztof Tytman poinformował, że od wielu miesięcy obserwuje w naszym kraju 

załamanie systemu ochrony zdrowia, chaos decyzyjny, propagandę mającą przykryć brak panowania 

nad epidemią, manipulowanie danymi statystycznymi, wstrzymywanie publikacji przepisów prawa 

przewidującego pieniądze dla pracowników ochrony zdrowia oraz afery związane z zakupem sprzętu 

takiego jak respiratory. Radny powiedział, że daje to zarys sytuacji, w jakiej znaleźli się pacjenci  

i pracownicy szeroko rozumianej ochrony zdrowia, ponieważ chorzy mają problem ze 

skontaktowaniem się z lekarzem POZ, a także znalezieniem miejsca szpitalu. Radny dodał, że osoby 

pracujące w Domu Pomocy Społecznej wraz z Dyrektorem zamknęły się w placówce, aby służyć 

pomocą swoim chorym podopiecznym, co jest nieprzeciętnym humanitaryzmem. Radny złożył na ręce 

Dyrektor Marty Żelaznej wyrazy szacunku i podziwu. Następnie radny powiedział, że Szpital Powiatowy 

w Kętrzynie przemianowany na szpital jednoimienny musiał zmienić swój profil w bardzo krótkim 

czasie i udało  

się to dzięki pracownikom, mimo dużych braków kadrowych i niedostatków typowych dla wszystkich 

szpitali, nasz szpital funkcjonuje.  

Radny Lech Ryndzionek w odniesieniu do tego, co powiedział radny Krzysztof Tytman 

poinformował, że również jest pełen podziwu i wdzięczności dla pracowników szpitala, ponieważ  

z własnego doświadczenia wie, że wkładają dużo wysiłku w pomoc pacjentom. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Naczelnik Urzędu Skarbowego dokonał 

weryfikacji przekazanych oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Kętrzynie oraz 

przesłanych przez Starostę oświadczeń pracowników Starostwa Powiatowego i jednostek podległych 

na dzień 31 grudnia 2019 r. Przewodnicząca poinformowała, że w oświadczeniach majątkowych kilku 

radny wykazano nieprawidłowości i zostali oni poproszeni o uzupełnienie informacji. 

 

Ad. pkt 8 

Przedstawienie informacji na temat działalności Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 

Kętrzynie 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sprawozdanie zostało przekazane radnym 

wraz z materiałami sesyjnymi (zał. nr 4) i poprosiła radnych, aby w przypadku pytań sformułowali  

je pisemnie w celu przesłania Dyrektorowi Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej  

w Kętrzynie, który udzieli odpowiedzi.  

 Starosta Michał Kochanowski poinformował, że złożenie sprawozdania przed Radą Powiatu jest 

ustawowym obowiązkiem Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej, ale Pani Dyrektor prosiła  
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o zwolnienie z uczestnictwa w sesji ze względu na natłok zadań i obowiązków. Starosta powiedział,  

że pracownicy Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej również pracują w systemie 

dwuzmianowym, a także w weekendy, wdrażany jest nowy system informatyczny, który spowoduje,  

że wykonywanie obowiązków jednej stacji względem drugiej może być zdalne  - kierowanie  

na izolację, kwarantannę i autokwarantanne. Starosta powiedział, że Starostwo jest gotowe do 

pomocy Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w zakresie skorzystania z samochodów, 

przewiezienia próbek, a także wsparcia personalnego, a także dostarczenia materiałów biurowych. 

 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że sprawozdanie jest bardzo obszerne, ale zawiera zbyt 

mało informacji dotyczących obecnej sytuacji związanej z COVID-19.  

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że czytając sprawozdanie widać ogrom pracy wykonywanej 

przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną, ale faktycznie dobrze byłoby usłyszeć trochę 

więcej informacji o obecnej sytuacji.  

  

 Przewodnicząca poprosiła radnych o sformułowanie swoich pytań i przesłanie mailem do Biura 

Rady.  

Ad. pkt  9 

Informacja na temat funkcjonowania: 

 

a) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że informacja przygotowana przez Panią Dyrektor 

Katarzynę Ślimak została przesłana radnym (zał. nr 5) i zapytała, czy radni chcieliby zabrać głos w tym 
punkcie.  

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań, ani uwag do sprawozdani. 
 
 
b) Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 

 

 Przewodnicząca poinformowała, że w posiedzeniu bierze udział Dyrektor Szpitala Powiatowego 

w Kętrzynie Wojciech Glinka, który na bieżąco udzieli informacji dotyczących sytuacji placówki.  

 Dyrektor Wojciech Glinka podziękował za dobre słowa skierowane do wszystkich 

pracowników. Dodał, że współpraca z Radą Powiatu oraz Zarządem Powiatu w Kętrzynie układa się 

bardzo dobrze i jest to fundament funkcjonowania szpitala. Następnie Dyrektor wyjaśnił, że o tym,  

iż Szpital Powiatowy w Kętrzynie zostanie przekształcony w szpital jednoimienny jest decyzją 

Wojewody, który realizuje strategię przygotowaną przez ekspertów i nie ma na to żadnego wpływu 

Starosta ani dyrekcja szpitala. Dyrektor powiedział, że udało się jedynie przesunąć termin 

przekształcenia ze względu na konieczność wykonania prac zapewniających jak najwyższy poziom 

bezpieczeństwa pacjentów oraz personelu. Dyrektor poinformował, że na adaptacje szpitala zostały 

wydane środki w kwocie ponad 500 000 zł, ponieważ konieczne było podłączenie instalacji tlenowej, 

zakup niezbędnego sprzętu, podłączenie monitoringu na salach i stworzenie śluz. Dyrektor wyjaśnił,  

że pacjenci przyjeżdżają z całego województwa, a obłożenie na salach jest prawie cały czas pełne. 

Dyrektor dodał, że szpital jest jednoimienny, ale jako jeden z dwóch szpitali w województwie 

przeprowadza zabiegi chirurgiczne dla osób zakażonych wirusem. Dyrektor poinformował, że został 

rozstrzygnięty przetarg na centralną sterylizatornię i wyposażenie jest już zakupione przy 

dofinansowaniu ze środków zewnętrznych. Dyrektor dodał, że trwa postępowanie dotyczące remontu  

i modernizacji bloku operacyjnego i oddziału chirurgii, ponieważ przetarg w lipcu został unieważniony 

ze względu na konieczność wykonania PFU na oddział chirurgii i wkrótce zostanie ogłoszony przetarg 

na to zadanie. Dyrektor poinformował, że wszystkie poradnie działają bez zmian. 
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 Radny Bartosz Walewski zapytał, czy docelowo szpital ma posiadać większą liczbę łóżek dla 

pacjentów zakażonych wirusem oraz czy decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zakładała 

jakiekolwiek ramy czasowe dotyczące przekształcenia szpitala.  

 Dyrektor wyjaśnił, że decyzja Wojewody mówi o konieczności utworzenia 60 miejsc 

niewymagających wentylacji mechanicznej i do 8 łóżek respiratorowych, natomiast na ten moment 

szpital uruchomił 60 łóżek i 6 miejsc respiratorowych. Dyrektor dodał, że decyzja zobowiązywała  

do utworzenie łącznie 34 miejsc do 12 listopada i 18 listopada w takiej samej ilości oraz 2 łóżka 

obserwacyjne. 

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, czy od 12 listopada zmarły osoby zakażone w szpitalu oraz 

ile osób obecnie jest podłączonych do respiratorów.  

 Dyrektor wyjaśnił, że nie śledzi statystyk, a stara się zapewnić jak najlepsze warunku opieki nad 

pacjentami, a pod respiratorami leżą obecnie 4 osoby, ale to się zmienia, ponieważ stany osób 

przywożonych na oddział respiratorowy są bardzo ciężkie.  

 Radny Ryszard Kawczyński zapytał, czy szpital otrzymuje dodatkowe środki w związku  

z przekształceniem w szpital jednoimienny oraz czy taka decyzja nie przeszkodzi w realizacji inwestycji 

dotyczącej budowy bloku operacyjnego. 

 Dyrektor wyjaśnił, że procedury związane z realizacją inwestycji wydłużyły się, ale jest pełna 

determinacja i inwestycja zostanie wykonana. Następnie Dyrektor powiedział, że rachunek zysków  

i strat szpitala za 10 miesięcy jest pozytywna, natomiast jeśli będzie tak jak zapewnia Narodowy 

Fundusz Zdrowia to szpital nie będzie stratny pod względem finansowym przez przekształcenie  

w szpital jednoimienny.  

 Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że finanse szpitala poprawiły ze względu  

na wielomiesięczną pracę Dyrektora, która jest związana między innymi z reorganizacją oddziałów, 

powołaniem poradni oraz przekształceniem administracji, a ten pozytywny dodatki trend był już 

obserwowany przed przekształcaniem w szpital jednoimienny. 

 Radny Lech Ryndzionek zapytał, czy wśród personelu medycznego jest wiele zachorowań. 

 Dyrektor poinformował, że zdarzały się przypadki, iż osoby z personelu chorowały lub 

przebywały na kwarantannie, ale ciężko jest stwierdzić gdzie było źródło zarażenia. Dyrektor dodał,  

że w celu zapewnienia jak największego bezpieczeństwa personelu zostały zbudowane podwójne śluzy  

i podjęto szereg działań, aby nie dochodziło do zakażeń.  

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zarządziła 10 minut przerwy.  

 

Ad. pkt 10 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XXVIII sesji Rady Powiatu uchwał  
w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Nr XXII/186/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 16 kwietnia 2020 r.  
w sprawie przyjęcia do realizacji w 2020 roku zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych realizowanych  
ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka zapytała Przewodniczących Komisji stałych o 
opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/186/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia  
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16 kwietnia 2020 r. w sprawie przyjęcia do realizacji w 2020 roku zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych realizowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 18 „za” i nosi numer XXVIII/234/2020 (zał. nr 6).  

 

b) zmian w statucie Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie  

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie  
na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmian w statucie Powiatowego Domu Dziecka w Kętrzynie, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXVIII/235/2020 (zał. nr 7). 

 

c) wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego 
obowiązujących w 2021 roku 

Przewodnicząca Rady Powiatu Urszula Baraniecka zapytała Przewodniczących Komisji stałych o 
opinie na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radny Mirosław Bobrowski zapytał, czy stawki przewidziane w projekcie uchwały  

są uśrednione.  

 Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem Agata Kowalska – Skórka 

poinformowała, że w tym roku zostało dokonane szacowanie tej stawki, po wystąpieniu do Wodnego 

Ochotniczego Pogotowia Ratunkowe w Giżycku oraz prywatnego podmiotu z terenu naszego powiatu 

wpłynęła odpowiedź Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego, że nie jest zainteresowane 

usługą, ponieważ koszty są zbyt wysokie, natomiast podmiot prywatny określił stawni nieco niższe niż 

przewiduje obwieszczenie Ministra Finansów, stąd w projekcie uchwały zostały zaproponowane takie 

właśnie opłaty. 

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statku lub innego obiektu pływającego 
obowiązujących w 2021 roku, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
XXVIII/236/2020 (zał. nr 8). 

 

 d) ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu z drogi i jego 
przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2021 roku 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie  

na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Starosta Michał Kochanowski zgłosił, że na wszystkich posiedzenia komisji stałych projekt 

uchwały był opiniowany z poprawką w § 4, a mianowicie zmianą roku 2020 na 2021. Starosta poprosił 

o przegłosowanie projektu uchwały z tą zmianą.  

Radny Lech Ryndzionek zapytał, ile takich przypadków usuwania pojazdu z drogi zdarza się  

w ciągu roku.  

Starosta Michał Kochanowski powiedział, że ilość przechowywanych pojazdów  

nie odzwierciedla ponoszonych kosztów, ponieważ Powiat zwraca się do właściciela pojazdu  

o zadośćuczynienie, ale faktycznie część właścicieli porzuca swoje pojazdy i nie odbiera ich. Starosta 

dodał, że średnio faktury opłacane w ostatnich miesiącach opiewały na kwotę ok. 8 000 – 9 000 zł.  
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Radny Lech Ryndzionek przypomniał, że kiedyś na jednym z posiedzeń rozmawiano, że 

należałoby pomyśleć, aby wydzielić miejsce na parking na terenach należących do Powiatu, aby nie 

ponosić kosztów. 

Starosta poinformował, że taki parking musi spełniać określone warunki, taki parking musi 

mieć całodobowy monitoring, utwardzone podłoże, musi być w konkretnej odległości od zabudowań i 

tylko dwa powiaty realizują to zadanie samodzielnie.  

 

Przewodnicząca poinformowała, że Statut przewiduje możliwość głosowania projektu uchwały 

wraz ze zgłoszoną poprawką, jeśli nikt z radnych nie zgłosi, co do tego sprzeciwu. Przewodnicząca 

zapytała, czy radni zgłaszają sprzeciw w sprawie takiego głosowania projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  

w Kętrzynie w sprawie ustalenia na obszarze powiatu kętrzyńskiego opłat za usuwanie pojazdu  
z drogi i jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 
odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu, obowiązujących w 2021 roku wraz  
ze zgłoszoną poprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer 
XXVIII/237/2020 (zał. nr 9). 

 

 

e) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021” 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXVIII/238/2020 (zał. nr 10). 

 

f) o zamianie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego wysokość  
i szczegółowe warunki przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Kętrzyński 

   
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radny Ryszard Kawczyński powiedział, że będzie głosował przeciw tej uchwale, ponieważ 
uważa, że rozbieżność w stawce dodatków jest tak duża, że może być przyczyną wielkiej uznaniowości.  

Obrady opuścił radny Zbigniew Olenkowicz.  

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Kętrzyńskiego  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021”, który został 
podjęty głosami 16 „za” oraz 1 „przeciw” i nosi numer XXVIII/239/2020 (zał. nr 11). 
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g) ustalenia trybu i zasad przyznawania stypendium studentom kształcącym się  

na uczelni na kierunku lekarskim 
   

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  Radny Mirosław Bobrowski zapytał, dlaczego zadecydowano o przyznawaniu stypendium 
dopiero od czwartego roku oraz czym się sugerowano różnicując przyznawane kwoty w zależności od 
roku studiów.  

 Radny Krzysztof Tytman wniósł o wprowadzenie zmiany w projekcie uchwały, a mianowicie  
w § 6 Regulaminu stanowiącego załącznik do uchwały na końcu ustępu 6. należy dopisać punkty 3-5, 
ponieważ punkty 1 i 2 nie dotyczą sytuacji, o której student powinien pisemnie poinformować Zarząd 
Powiatu. Następie radny odnosząc się do pytania radnego Mirosława Bobrowskiego powiedział,  
że wzrastająca kwota stypendium wraz z kolejnym rokiem studiów jest dopingiem, ponieważ im bliżej 
ukończenia studiów tym bardziej student myśli o wyborze miejsca pracy, planach życiowych i miejscu 
zamieszkania.  

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że rekomenduje zgłoszoną poprawkę i podziękował 
Komisji Zdrowia za wypracowanie projektu uchwały. Starosta dodał, że projekt był konsultowany  
ze środowiskiem medycznym, ale też z nadzorem, aby była pewność, że zapisy są zgodne z prawem. 

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza sprzeciw, aby głosować poprawkę razem  
z projektem uchwały. 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu.  

 

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie ustalenia trybu i zasad przyznawania stypendium studentom kształcącym się 
na uczelni na kierunku lekarskim wraz z poprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami  
17 „za” i nosi numer XXVIII/240/2020 (zał. nr 12). 

 
h) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na bieżącym 

utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie miasta Reszel 
   

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  Rani nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na 
bieżącym utrzymaniu dróg kategorii powiatowej położonych na terenie miasta Reszel, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XXVIII/241/2020 (zał. nr 13). 

 
i) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli dochodów i wydatków Powiatu Kętrzyńskiego  
za I półrocze 2020 roku 

   
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  Rani nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
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z przeprowadzonej kontroli dochodów i wydatków Powiatu Kętrzyńskiego za I półrocze 2020 roku, 
który został podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XXVIII/242/2020 (zał. nr 14). 

 
j) przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  

z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym Centrum Zarządzania Kryzysowego  
i Bezpieczeństwa 

   
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 

projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  Rani nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 

 

 Obrady opuścił radny Jarosław Pieniak.  

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie przyjęcia sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Kętrzynie  
z przeprowadzonej kontroli w Powiatowym Centrum Zarządzania Kryzysowego  
i Bezpieczeństwa, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer XXVIII/243/2020 (zał. 
nr 15). 

 
 
k)  rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie 
   

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radny Lech Ryndzionek powiedział, że Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy powinien złożyć 
konkretne wyjaśnienie w zakresie, w jakim wystosowany jest wniosek i wtedy sprawa będzie jasna. 
Radny powiedział, że nie przemawia do niego tłumaczenie, że minął termin i sprawa jest zakończona. 
Radny dodał, że będzie musiał, jako radny, podjąć działania prowadzące do wyjaśnienia tej sprawy. 

Radny Łukasz Wiśniewski powiedział, że podziela wątpliwości radnego Lecha Ryndzionka  
i chciałby wysłuchać argumentacji osoby skarżącej. Radny powiedział, że Komisja Rewizyjna na swoim 
posiedzeniu może zająć się skontrolowaniem Powiatowego Urzędu Pracy w zakresie wyrażonym  
w skardze, ponieważ w opinii publicznej jest już informacja, że są w tym temacie niejasności i trzeba się 
temu przyjrzeć.  

Radny Krzysztof Tytman powiedział, że jest członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
i może powiedzieć, że obydwie strony złożyły swoje obszerne wyjaśnienia. Dodał, że gdyby był taki 
wniosek to cały proces mógłby być przeniesiony na posiedzenie Rady Powiatu. Radny zapewnił,  
że podnoszone aspekty były omawiane podczas posiedzenia komisji i projekt uchwały został 
wypracowany na podstawie przekazanej dokumentacji oraz bezpośredniej rozmowy. Odnosząc się do 
wypowiedzi radnego Lecha Ryndzionka radny powiedział, że jedna sprawa sądowa toczy się  
z powództwa cywilnego Dyrektora PUP przeciwko skarżącemu, a druga prawdopodobnie została 
wniesiona ze strony skarżącego do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Radny wyjaśnił, że zasady 
postępowania administracyjnego były przestrzegana przez Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, a 
skarżący miał możliwość odwołania się od decyzji, ale z tego nie skorzystał, więc rozpoczynanie 
dyskusji bez znajomości szczegółów nie jest zasadne.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że członkowie Komisji Edukacji i Kultury poparli 
wniosek, aby sprawa delegacji została skontrolowana przez Komisję Rewizyjną, ale również poparli 
projekt rozpatrywanej uchwały.  

Skarżący Pan Kacper Jędrzejczak powiedział, że cieszy się, iż radni wyrazili wolę złożenia 
wniosku do Komisji Rewizyjnej o kontrolę w Powiatowym Urzędzie Pracy w Kętrzynie  
i poinformował, że złożył wniosek do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Skarżący wyraził 
nadzieję, że radni w przyszłości będą pomagać mieszkańcom w uzyskaniu jawnych i transparentnych 
informacji na temat funkcjonowania jednostek podległych. 
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Radny Bartosz Walewski powiedział, że jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej zobowiązuje 
się do zawarcia kontroli PUP w Kętrzynie w planie kontroli na rok 2021.  

 

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie, 
który został podjęty głosami 12 „za”, 2 „wstrzymującymi się” oraz 2 „przeciw” i nosi numer 
XXVIII/244/2020 (zał. nr 16). 

 
l)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2020 – 2035  

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawkę Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia  
23 listopada 2020 r. do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kętrzyńskiego na lata 2020 – 2035 (zał. nr 17).  

 Przewodnicząca zapytała, czy radni zgłaszają sprzeciw, aby przyjąć autopoprawkę  
w głosowaniu wraz z projektem uchwały. 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2020 
– 2035 wraz z autopoprawką, który został podjęty jednogłośnie głosami 16 „za” i nosi numer 
XXVIII/245/2020 (zał. nr 18). 

 
m)  zmian w budżecie powiatu na rok 2020 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących Komisji stałych o opinie na temat 
projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Starosta Michał Kochanowski zgłosił autopoprawki Zarządu Powiatu w Kętrzynie z dnia  
23 listopada 2020 r. oraz z dnia 25 listopada 2020 r. do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na rok 2020 (zał. nr 19 i 20).  

Na obrady powrócił radny Jarosław Pieniak. 

 Przewodnicząca zapytała, czy radni zgłaszają sprzeciw, aby przyjąć autopoprawkę  
w głosowaniu wraz z projektem uchwały. 

 Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

  Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2020 wraz z autopoprawkami, który został 
podjęty jednogłośnie głosami 17 „za” i nosi numer XXVIII/246/2020 (zał. nr 21). 

 
Ad. pkt 12 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

 XXVII sesji Rady Powiatu w dniu 29 października 2020 r. – przyjęty głosami 16 „za”  

i 1 „wstrzymującym się”. 

Ad. pkt 13 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXVIII sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 16:45. 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 


